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内容概要

本书是“1对1家教请到家”丛书的《初中英语  阅读理解》分册。
全书分为三个栏目：“1对1讲解”“1对1答疑”“1对1能力测试”。
“1对1讲解”针对中考英语阅读理解的题型设置与解题技巧进行了讲解与分析。
“1对1答疑”针对学生容易出现的6个方面的问题进行了详细讲解。
“1对1能力测试”精选了152篇阅读理解短文供学生练习，同时针对重难点给出了详细的解答。
三个栏目均配有编写老师原音讲授的MP3光盘，可供学生反复听、随时听，至听懂为止，目的是激发
学生学习英语的兴趣，并从本质上提高学生阅读理解的能力。
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书籍目录

1对1讲解　一、中考英语阅读理解概述　二、阅读理解的题型设置　三、阅读理解的解题技巧与策略1
对1答疑　问题一 如何做题干中出现了“infer”这个单词的题目？
　问题二 如果选项中出现了“Both A and B”，“All the above”等，是不是往往就是正确选项？
　问题三 做题时，如何保证准确性？
　问题四 为什么平时阅读要学会找出关键句？
　问题五 平时阅读，有必要随时查单词吗？
　问题六 平时阅读的学习重点是什么呢？
1对1能力测试　一、阅读理解　　Passage 1　　Passage 2　　Passage 3　　Passage 4　　Passage 5　
　Passage 6　　Passage 7　　Passage 8　　Passage 9　　Passage 10  　　Passage 11 　　Passage 12 　
　Passage 13　　Passage 19  　　Passage 15  　　Passage 16  　　Passage 17  　　Passage 18  　　Passage 19  
　　Passage 20  　　Passage 21  　　Passage 22  　　Passage 23  　　Passage 24  　　Passage 25  　　Passage
26  　　Passage 27  　　Passage 28  　　Passage 29  　　Passage 30　　Passage 31　　Passage 32　　Passage
33  　　Passage 34  　　Passage 35  　　Passage 36  　　Passage 37  　　Passage 38  　　Passage 39  　
　Passage 40  　　Passage d1  　　Passage 42  　　Passage 43  　　Passage 44  　　Passage 45  　　Passage 46  
　　Passage 47  ⋯⋯
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章节摘录

　　There was once a man called Mr. Flowers，and flowere his only joy in life. He spent all hisfree time in one of
his four glass-houses and grew flowel of every color，with longand difficuItnames，forcompetitions（比赛
）.Hetriedtogrowaroseofanewcolortowinthesilvercup（银杯）for the Rose of the Year.　　Mr.Flowem
’glass.houses were very near to a middle sch001.Boys of around thirtccn of agewere often tempted（引诱） to
throw a stone or two at one of Mr. Flowers’ glass.houses. So Mr.Flowers did his best to be in or near his
glass.houses at the beginning and end of the School day.　　But it Was not always possible to be on watch at those
times.Mr.Flowers had tricd in manyways to protect his glass，but nothing that he had done had been useful.He
had been to sch00l to，t.port to the headmaster，but this had not done any good.He had tried to drive away thc
boys thatthrew stones into his garden，but the boys could run faster than he could　and they laughed at himfrom
far away.He had even picked up all the stones that he could find around his gardcn.SO that thcboys would have
nothing to throw，but they soon found others.　　At last Mr. Flowers had a good idea. He put up a large notice
（布告）made of good，strongwood，some meters away from the glass.houses.On it he had written the words
：DO NOTTHROWSTONES ATTHIS NOTICE.After this，Mr.Flowers had no further.troublc；thc boYs
Were muchmore tempted to throw stones at the notice than at the glass－houseB.
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